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Beantwoorcling schriftelijke vragen ex art. 42 RvO van de fractie PvdA/GL 
d.d. 26 april 2017 met betrekking tot het beleidskader buitenschoolse 
cultuureducatie 

Geachte heer, mevrouw, 

Door de fractie PvdA - Groenlinks zijn op 26 april 2017 vragen gesteid met betrekking tot het 
beleidskader buitenschoolse cultuureducatie. 

Op 21 maart ontvingen we de raadsinformatiebrief (rib) over het beleidskader buitenschoolse 
cultuureducatie. PvdA-GroenLinks had naar aanleicling van deze rib diverse vragen en bedenkingen, 
maar heeft eerst de bijeenkomst van het Cultuurnetwerk Vught afgewacht. Tijdens deze bijeenkomst op 
6 april werd de gemeenteraad als gast genodigd om geïnformeerd te worden over het beleidskader. Niet 
alle onduidelijkheden werden hiermee weggenomen. Voor PvdA-GroenLinks was dat aanleicling om te 
verzoeken de rib te agenderen voor de commissie Samenleving & Bestuur van 20 april. Helaas werd dit 
verzoek door een meerderheid afgewezen, ondanks dat er bij meerdere fracties vragen leefden over de 
uitwerking van het unanieme amendement van 21 april2016 in de beleidskaders. 
Voor PvdA-GroenLinks is dat aanleicling om nu schriftelijke vragen te stellen over het beleidskader. 
Daarbij gaat de fractie vooral in op vragen omtrent de voor PvdA-GroenLinks belangrijke 
uitgangspunten; toegankelijk, betaalbaar én kwalitatief aanbod. PvdA-GroenLinks heeft hierover de 
volgende vragen aan het college: 

1. In het amendement van de gemeenteraad staat dat er coörclinatie moet zijn om duidelijkheid en 
continuïteit te bieden. Tijdens de presentatie bleek dat het Cultuurnetwerk Vught dit zelf dient 
te organiseren, maar dat daar geen verdere afspraken of tijdspad voor afgesproken zijn. PvdA 
GroenLinks vindt het belangrijk dat duidelijk is waar iemand terecht kan als de wens er is aan 
een vorm van cultuureducatie deel te nemen. 
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A. Is het college het met PvdA-GroenLinks eens dat het wenselijk is om snel een duidelijke 
toegang te hebben voor alle vragen over het aanbod cultuureducatie en 
doorverwijzingen naar aanbieders? 

B. Op welke termijn acht het college het wenselijk dat deze toegang georganiseerd moet 
zijn? 

C. Wat doet het college eraan am ervoor te zargen dat het realiseren van een duidelijke 
toegang tot het aanbod prioriteit krijgt? 

An/w.: In de Ilin van bet amendement zal de klankbordgroep (welke uaoreomt uit bet netwerk) met de toegang 
aan de slag gaan, binnen welke tennlin dit gedaan wordt ligt ook bii bet netwerk. De gemeen/e voert bierop actief 
regie maar ontwikkelt bierop geen inboud. Dit is aan bet netwerk en de organisa/ies, deze staan immer: dicbter 
bij de jeugd. 

2. In het amendement wordt verder gesteld dat doeenten bekwaam moeten zijn. PvdA 
GroenLinks hecht veel waarde aan de kwaliteit van het aanbod dat de gemeente subsidieert. In 
het beleidskader is opgenomen dat de gemeente dit toetst. 
A. Hoe toetst de gemeente de kwaliteit van het aanbod? 
B. Hoe gaat het college am met de aanbieders die met aan de gestelde kwaliteitseisen voldoen? 

Antw.: De gemeente toetst in de verschillende aanvragen op de kwaliteit van de opleiding. Hierander wordt 
terstaan dat de docenten opge!eid dienen te zijn in bet kumtvak dat ze ver"{orgen, dan wei door een 
beroepsopleiding of op andere wfize gecertificeerd. Er wordt uitgegaan van professionele docenten, maar el' wordt 
met één specifieke uorm van opleiding of certificering vereist. Mocbten de aanvragers bier nzet aan uoldoen dan 
wordt de aanvraag nie/ gebonoreerd. 

3. Aanbieders kregen in april te horen dat ze voor 1 mei een subsidieaanvraag moesten indienen. 
Deze subsidieaanvraag dient als doel om de kosten voor minderjarige leerlingen betaalbaar te 
houden. Voorheen gingen alle middelen naar één orgamsatie (MIK en later Stars on Stage) die 
daarmee in de tarieven rekening kan houden met de hoeveelheid subsidie en de ervaringscijfers 
over leerlingaantallen. Nu kunnen de middelen worden verdeeld over alle mogelijke aanbieders 
die voldoen aan de voorwaarden. 

A. Hoe ziet het college erop toe dat er sprake is van concurrerende tarieven zoals in het 
amendement is opgenomen? 

B. Vindt het college het reëel am op zo'n korte termijn van orgamsaties te verwachten een 
subsidieaanvraag in te dienen, die betrekking heeft op het seizoen 2017-2018 én op de 
start van het seizoen 2018-2019? 

C. Op basis waarvan denkt het college dat de aanbieders een goede inschatting kunnen 
maken van de leerlingaantallen in september 2018, terwijl door de nieuwe kaders van het 
college het speelveld verandert en eerdere ervaringscijfers mogelijk minder 
voorspellende waarde hebben? 

D. Is het mogelijk om de subsidieperiode alsnog aan te passen naar een seizoen i.p.v. naar 
anderhalf kalenderjaar, zodat aanbieders op basis van de cijfers van het huidige seizoen 
een aanvraag aver het volgend seizoen kunnen indienen? 

E. Wordt de subsidie bijgesteld op basis van daadwerkelijke leerlingaantallen die afwijken 
van de eerdere subsidieaanvraag in zowel positieve als negatieve zin? 
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F. Klopt de redenering van PvdA-GroenLinks dat leerlingen die cultuureducacie volgen bij 
een aanbieder die een te lage inschatting heeft gedaan van de aantallen worden 
benadeeld, omdat er dan in verhouding minder subsidie per leerling is om de prijs te 
drukken? 

G. Is het vanuit het oogpunt dat de prijs voor minderjarige leerlingen met subsidie lager 
gehouden wordt én met de keuze voor een breder aanbod dan vanuit één organisacie 
zoals voorheen, niet logischer om de budgetten de leerlingen te laten volgen om 
ongelijke verdelingen te voorkomen? 

Antw.: Binnen bet beleidsleader is er voor gekozen om or;ganisaties 'van onderaf' en vraaggericbt te 
ondersteunen door middel van de subsidies. Or;ganisaties worden ondersteund door middel van subsidie om de 
activiteiten te eunnen realiseren, onderdeel van deze subsidie is lesgeldkostenreductie voor bet indioiduele 
mu;dekonderwjjs. De lesgeldtan·even die organisaties banteren dienen marktconform te :djn en wordt 
meegewogen in de beoordeling van de aanvragen. De or;ganisaties hebben zeif aangegeven een inschatting te 
kunnen maken van de leerlingaantallen, deze moeten ze acbteraf verantwoorden welke het college uiteindelvk 
contraleert en moet uaststellen. De deadline van 1 mei is door 9 versebillende partV·en bebaald en op zo 'n 
korte termvn gesteId om de partven duidelvkheid te kunnen geven voor aanvang van het nietaue seizoen. 
Overigens bebben wV· altvd per ealenderiaar gesubsidieerd, maar om de boel na het jaillissement van MIK 
vlot te trekken is dat voor die periods per seizoen georganiseerd. Met dit kader keren we weer ten,¡g naar de 
normale situatie die geldt voor alle organisaties. 

4. In het amendement is De Speeldoos opgenomen als locacie waar buitenschoolse cultuureducacie 
hoofdzakelijk plaatsvindt. Daarmee werd ook ruimte gecreëerd voor acciviteiten in bijvoorbeeld 
jongerencentrum Elzenburg. In de beleidskaders lijkt de voorkeur voor De Speeldoos 
explicieter te zijn opgenomen. Aanbieders moeten beargumenteerd afwijken. 

A. Hoe stringent gaat het college om met deze voorwaarde? 
B. Is het gebruik van locacie De Speeldoos een onderdeel van de afweging over de 

verdeling van de subsidie (bijvoorbeeld wanneer het subsidieplafond wordt bereikt)? 

Antw.: In principe banteren we de uoonuaarde niet strikt omdat het primair gaat om een geschikte locatie en 
als organisatieJ gemotiveerd en goed beargumenteerd aangeven waarom ze een geschikte locatie hebben (zj;nde 
niet de speeldoos) dan zal dit positief worden beoordeeld. 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Vught, 

R.J. van de Mortel 
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